

基督教勵行會「2人3足樂杖行2024」

家長/監護人同意書

Christian Action 3-Legged Charity Nordic Walk 2024 Parent / Guardian Consent Form

年齡為 14 歲或以下的參加者(以活動當日‧即 2024 年 3 月 9 日計算)‧必須事先得到家長或監護人的同意方可參加是次活動。請填妥以下家長/監護人同意書‧並於 2024 年 3 月 1 日或之前郵寄(地址:九龍清水灣道 55 號彩雲二村 5 樓)或電郵(charitywalk@christian-action.org.hk)至基督教勵行會機構發展部處理。

Participants aged 14 or below on the event day (9th March 2024) are required to get the permission from their parent / guardian in order to participate in the event. Please return the following consent form, with parent's / guardian's signature, to the Corporate Development Department of Christian Action by post (5/F, 55 Clear Water Bay Road, Choi Wan (2) Estate, Kowloon) or by e-mail (charitywalk@christian-action.org.hk) on or before 1st March 2024.

敬啟者:	
本人同意	(参加者姓名)參與2024年3月9日由基督教勵行會所舉辦之「2人3足樂杖行2024」·
並聲明他 / 她	身體並無任何疾病導致其不宜參與此項活動。基督教勵行會將不需負責任何因參加者的疏忽、健康或體能欠
佳而於活動期	間所引致的傷亡責任。
本人	(家長/監護人姓名).乃參加者的(關係). 已閱讀、瞭解並同意此同意書之所有內容。
本人定督促參	加者遵從大會工作人員一切指示。此外,本人亦明白,參加者在參與是次活動所拍的相片及錄像,均會作為
本機構日後有	關該活動的宣傳及推廣之用。
此致	
基督教勵行會	
To: Christian A	ction
I	(name of parent / guardian), being the above participant's
(relationship to	participant), confirm that I have read and accepted all the agreements stated on this consent form. I will urge him
/ her to follow	the instructions of the organizer.
In addition, I uto this event.	nderstand that all photos and videos taken on event day may be used for later publications or promotions related

家長/監護人簽署 Signature of Parent / Guardian:_____

緊急聯絡電話 Emergency Contact No:______

日期 Date: